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THE IMPACT OF USING THE TARGET COST SYSTEM FOR
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Abstract: The objective of this research paper is to examine the extent to which the target cost
system can be applied as a tool of modern management accounting, this is due to the changes
in the economic environment and the fast technological development, the institutions found
themselves facing intense competition with each other, and push them to look for new and
effective ways to ensure them continuity of the economic market.

The study also highlighted the importance of this system in achieving its stated goal of
reducing the cost of an SNVI product.

Keywords: cost; target price; target profit margin; target costing.

Résumé : Cette recherche a pour objectif de connaitre la faisabilité du systeme de codt cible
comme outil de comptabilité administratif moderne, ceci est di aux changement dans la
structure économique et au développement technologique rapide, la ou les entreprises se sont
trouvées confrontées a une concurrence forte entre eux, c’est ce qui I’a incitée a chercher de
nouveaux moyens efficaces pour assurer leur continuité sur le marché économique.

L’étude a également conclu en soulignant ’importance de ce systéeme pour atteindre
son objectif, qui est de réduire le colt d’un produit de ’entreprise national des véhicules
industriels « S.N.V.I » .

Mots-clés : colt ; prix cible ; marge bénéficiaire cible ; colt cible.
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